

Tunghai University Policy for New Southbound Elite Scholarship Program

Principle of law-enforcement: This award principle was approved by the Standing Committee of the International Education Cooperation Committee on March 25, 2019

Applicable school year: From the beginning of the 2017 school year, in cooperation with the Ministry of Education and the implementation of the annual project

Source of subsidy: New Southbound Elite Scholarship Program budget of the Ministry of Education

Budget quota and description:

1. Each budget is \$300,000 NTD per student per academic year, and each student is entitled to a maximum of 3 years.
2. The budget between each student cannot be used interchangeably
3. The budget must be used directly for awarding students and not for administrative or miscellaneous expenses.

Coverage:

project	Issuing method
Tuition and fees	Directly deducted from the award budget <ol style="list-style-type: none"> 1. The fee includes: full tuition and fees, computer and internet usage fees, and security insurance. 2. Students are responsible for: on-campus and off-campus housing fees, foreign student insurance premiums, and universal health insurance premiums 3. In the third year, since there is no need to pay tuition and fees, scholarships are funded by means of increasing living allowances.
Living allowance	First to second year: 10,000 NTD per month, directly given to students The third year: 20,000 NTD per month, directly given to students
Awards to attend international conferences	<ol style="list-style-type: none"> 1. For those who present papers at international conferences (see endnote for definition of “international conference”) in accordance with requirements of their advisors, Elite scholarship program will subsidize a minimum amount of 20,000 NTD, and the maximum amount of subsidy will be up to and within the amount of personal total budget. 2. At least once a year, see the attachment for the definition of international conferences.
Awards help to promote overseas enrollment	<ol style="list-style-type: none"> 1. Each academic year awardee will assist the Office of International Relations in promoting overseas enrollment on a non-regular basis. The , Elite scholarship program will subsidize a minimum amount of 20,000 NTD, and the maximum amount of subsidy will be up to and within the amount of personal total budget. 2. Promotion method: Publication of the experience of study at THU, and/or film production related to studying at THU. 3. Language: English, Chinese or native language of own country

【Remark: International Conference Definition and Subsidy Standards】

1. The definition of “international conference” is based on the standards from Ministry of Science and Technology in subsidizing domestically hosted international conferences.
2. For requirements below 1 to 4, awardee must meet at least one AND must comply with items 5, 6, and 7.
 - 1) International conferences sponsored by or co-organized by an international academic organization (intercontinental).
 - 2) International academic organizations (intercontinental or continental) formally recognized international symposiums held in Taiwan.
 - 3) International conferences authorized by domestic academic organizations.
 - 4) International conferences independently hosted by the foreign country.
 - 5) The organizers have to be public and private official MOE recognized institutions, public research institutions or private research institutions approved by the Ministry of Science and Technology.
 - 6) The preparatory committee of the international conferences and the participation of domestic academics should be at national level.
 - 7) International conferences must have open paper or presentation submission processes

東海大學執行教育部新南向培英專案計畫校內給獎原則

適法原則：本給獎原則經國際教育合作委員會常務工作小組 108 年 03 月 25 日修訂核備通過

適用學年度：106 學年度起，配合教育部培英專案執行年度辦理

補助經費來源：教育部新南向培英專案預算

預算額度及說明：

1. 每學年每位預算 30 萬元整，每位學生至多補助三年。
2. 每位學生之間的預算不可相互流用
3. 預算必須直接用於獎助學生，不可用於行政管理或雜支。

項目	核發方式
學雜費	直接由獎助預算扣抵 1. 費用包含：學雜費全額、電腦及網路使用費、平安保險費 2. 學生自行繳納：校內外住宿費、外國學生保險費、全民健保費 3. 第三年起因無須繳納學雜費，獎學金改以增加生活補助費之方式撥款
生活補助費	第一至二年：每月 1 萬元，直接撥款予學生 第三年：每月 2 萬元，直接撥款予學生
獎助出席國際研討會	1. 應配合各指導老師要求參加國際研討會(<u>國際研討會之定義另附如備註</u>)並發表論文者，由培英專案年度預算之剩餘款補助 2 萬元整，至多補助以不超過個人總預算為原則。 2. 每學年度至少一次。
獎助協助推廣海外招生	1. 每學年度不定期協助國際處海外招生業務推廣，由培英專案年度預算之剩餘款補助 2 萬元整，至多補助以不超過個人總預算為原則。 2. 推廣形式：公開發表 Study in Tunghai 心得、製作東海學習相關影片等。 3. 使用語言：英文、中文或自己國家母語

【備註：國際研討會定義及補助標準】

一、國際研討會之定義係參考科技部補助國內舉辦國際學術研討會作業要點之標準辦理。

二、必須符合以下第 1 至 4 項要件之其中一項，且必須符合第 5、6、7 三項。

1. 由國際性學術組織（跨洲際）授權主辦或與該學術組織聯合舉辦之國際大型學術會議。
2. 國際性學術組織（跨洲際或洲區域性）正式認可在我國舉辦之國際學術研討會。
3. 國內學術組織授權辦理之國際學術研討會。
4. 國內自行主辦之國際學術研討會。
5. 主辦機構須為公私立大專院校，及公立或經科技部認可之私立研究機構。
6. 國際學術研討會之籌辦及國內學界之參與層面應具有全國性。
7. 國際性學術研討會須公開徵求論文或邀請發表論文。